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Рукометаши Борца поново су, као и у сусрету са скопским Вардаром, у дворани Борик
примили 42 гола, али као ни тада, тако ни синоћ, шеф стручног штаба Борца Борис
Дворшек није био разочаран исходом дуела са бјелоруским шампионом и учесником Лиге
шампиона Мешковом.

  

      

  

- Честитао бих, прије свега, Бјелорусима на заслуженој побједи, у овом тренутку
није реално да пријетимо таквим екипама као што су Вардар, Мешков, Веспрем или
Загреб. Честитке упућујем и својој екипи која се максимално борила и залагала
током свих 60 минута. У нападу смо ефикаснији, играмо брже, постигли смо доста
голова, али смо и доста примили тако да морамо да радимо на одбрани у будућем
периоду, као и да голмане вратимо у форму. Добре ствари морамо да задржимо, а
ове лоше да исправимо како бисмо тријумфално завршили такмичње у лиги
побједама над Војводином и Нексеом. За те ривале смо и темпирали форму и у тим
мечевима циљ нам је само побједа  – истакао је Дворшек.

  

Дворшеково мишљење дијели и Борис Шекарић.

  

- Екипа Мешкова је у овом тренутку квалитетнија од нас, одлично су покривени на
свим позицијама и сасвим заслужено су тријумфовали. Нама су остале још двије
утакмице до краја такмичења, дочекујемо Војводину и Нексе, нама остаје да још јаче
радимо, савладамо та два ривала и онда почнемо са припремама за такмичења у
БиХ, гдје нам је циљ дупла круна  – рекао је Шекарић.
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